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Abstract (en)
The cutting device has a circular knife (10) rotatable around a rotational axis (11). A circular knife guiding device is arranged parallel to the rotational
axis and linearly moves the circular knife during operating the device. The rotational axis is arranged perpendicular to rod guide paths (19, 19'). A
rod guide device (17) is provided with two guide openings for guiding two rods (14, 15), which are arranged parallel to each other. The rod guide
paths serve as a hinge bracket for the circular knife. Independent claims are also included for the following: (1) a method for cutting rods in a
tobacco processing industry (2) a method for controlled shut down of a rod-making machine.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Strangdurchschneidvorrichtung (22) der Tabak verarbeitenden Industrie mit einem Kreismesser (10), das um
eine Rotationsachse (11) drehbar ist. Die Erfindung betrifft ferner ein Verfahren zum Durchschneiden wenigstens eines Strangs (14, 15) der
Tabak verarbeitenden Industrie, wobei ein rotierendes Kreismesser (10) durch den sich in einer Strangführungsbahn (19, 19') bewegenden
Strang (14, 15) hindurchgeführt wird. Die erfindungsgemäße Strangdurchschneidvorrichtung (22) zeichnet sich dadurch aus, dass eine
Kreismesserführungsvorrichtung (27) vorgesehen ist, die das Kreismesser (10) im Betrieb linear bewegt. Das erfindungsgemäße Verfahren zeichnet
sich dadurch aus, dass das Kreismesser (10) linear durch den Strang (14, 15) geführt wird.
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